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                                                            Z A P I S N I K 

 

17. sjednice GRADSKOG VIJEĆA GRADA PAGA   održane  19. ožujka 2024.godine u  

Vijećnici Grada Paga, Branimirova obala 1, s početkom u 13,00 sati. 

 

 PRISUTNI:  Jasna Magaš, Dinka Maržić, Stipe Žunić, Branimir Paro Vidolin,  Franči Bukša,  

                       Barbara Kurilić, Ana Kuković Borgelott, Domagoj Vičević, Mirjana Tičić 

                      Vesna Fabijanić, Željko Maržić i  Šime Paro Vidolin. 

 ODSUTNI:  Ana Šćiran (opravdala izostanak) 

 OSTALI:     pročelnica Ureda Grada Sanja Bukša Kustić, pročelnica Upravnog odjela  za  

                      komunalni sustav i imovinsko pravne poslove Ana Šupraha i direktor Čistoće  

                      Pag d.o.o. Luka Meštrović  

                

          Predsjednica Vijeća je  konstatirala da  je sada sjednici nazočno 11 vijećnika i da se 

mogu donositi pravovaljane  odluke. 

 

                 Predsjednica Vijeća je, obzirom da je vijećnik Toni Herenda vijećnik sa  izborne liste 

Socijaldemokratske partije Hrvatske -SDP GO SDP Pag  svoj mandat vijećnika stavio u 

mirovanje, a  dostavljen je  prijedlog za zamjenskog člana,  predsjednica Vijeće je predložila 

da  se najprije izvrši  polaganje  svečane prisege predloženog novog člana Vijeća gospodina 

Šime Paro Vidolina. 

 

Polaganje prisege člana Gradskog vijeća 

 

        Gospodin Šime Paro Vidolin  je nakon pročitanog teksta Svečane prisege  izgovorio riječ 

„prisežem“ te pristupio potpisivanju  teksta  Svečane prisege. 

 

         Predsjednica Vijeća je  konstatirala da  je nakon položene prisege vijećnika Šime Paro 

Vidolina sjednici nazočno 12  vijećnika i da se mogu donositi pravovaljane  odluke. 

 

- Verifikacija zapisnika 16.  sjednice Gradskog vijeća 

 

       Branimir Paro Vidolin  - na prošloj sjednici vijećnik Stipe Žunić  je postavio pitanje 

vezano uz donošenje odluke Općine Kolan o zabrani prolaska težih vozila od 7,5 tona kroz 

Kolan za što je gradonačelnik odgovorio da će se provjeriti  status te ceste i da li se mogu 

donositi takve odluke. Nismo dobili odgovor te molim odgovor na to pitanje. Molim da se 

odgovori koji je status ceste kroz Kolan te obje ceste ulaza u Šimuni. 

       Ana Šupraha – obzirom da gradonačelnik danas nije prisutan na sjednici do kraja tjedna, 

kada provjerim statuse tih cesta  ću vam pismeno odgovoriti na postavljeno pitanje. 

 

      Predsjednica Vijeća dala je zapisnik 16. sjednice Gradskog vijeća na verifikaciju. 

      Obzirom da  nitko od vijećnika nije imao primjedbu na zapisnik, predsjednica Vijeća  je 

nakon prebrojavanja glasova konstatirala da je sa 10  glasova „za“ i 2 „suzdržana“ glasa 

usvojen zapisnik 16. sjednice Gradskog vijeća održane 21. prosinca 2023.godine. 
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Usvajanje dnevnog reda 

 

       Predsjednica Vijeća Jasna Magaš  predložila je da se točka 6. Razmatranje sudskih 

sporova HM-PATRIA – Grad Pag predloženog  dnevnog reda danas ne razmatra obzirom da 

sjednici nije nazočan gradonačelnik Grada Paga. 

      Franči Bukša – Tko  zastupa Grad Pag u tim sporovima? 

      Ana Šupraha -  ima više sporova i za njih su angažirani odvjetnik  Bičanić i odvjetnica  

Perković. 

      Željko Maržić –  Već je prošlo sedam godina od početka tih sporova. Sugerirao bih da se, 

kada se radi o ovako ozbiljnim stvarima, kod sazivanja sjednice Vijeća uz poziv, vijećnicima 

dostave pisani materijali. 

 

       Predsjednica  Vijeća  Jasna Magaš dala je  takav predloženi dnevni red  na usvajanje. 

Nakon prebrojavanja glasova konstatirala je da su vijećnici sa 12 glasova „za“ (jednoglasno) 

usvojili slijedeći 

                                               D N E V N I     R E D 

Prijedlozi: 

1.IZVJEŠĆE o radu davatelja javne usluge Čistoće Pag d.o.o.za izvještajnu 2023.godinu, 

1. IZVJEŠĆE o korištenju sredstava proračunske zalihe Proračuna Grada Paga  

za razdoblje listopad-prosinac 2023.godine, 

2. ODLUKA o davanju suglasnosti za formiranje građevne čestice (Z. Majstorović) 

3. ODLUKA o davanju suglasnosti za formiranje građevne čestice (K. Šef) 

4. ODLUKE o dodjeli javnih priznanja Grada Paga 

              Godišnje  nagrade Grada Paga 
             5.1.  TURISTIČKOJ ZAJEDNICI GRADA PAGA – u području turizma 

             5.2.  gđi. MARIJANI PARO VIDOLIN – u području turizma 

             5.3. GRADSKOJ GLAZBI PAG – u području glazbe 

             5.4. gđi. KATICI MUSTAPIĆ – u području umjetnosti 

             5.5. gosp.VALTERU MARIČEVIĆU – u području javnih i društvenih djelatnosti 

             5.6. gđi. VESNI MILČIĆ, dr.med. – u području zdravstva i socijalne skrbi 

    -Vijećnička pitanja 

 

 

AD – 1. IZVJEŠĆE O RADU DAVATELJA JAVNE USLUGE ČISTOĆE PAG D.O.O.ZA  

              IZVJEŠTAJNU 2023.GODINU 

 

            Luka Meštrović –  Ovo je izvještaj o radu koji smo  temeljem članka 69.Zakona o 

održivom gospodarenju otpadom dužni dostaviti Ministarstvu gospodarstva te Gradu Pagu. 

On je pisan na propisanom obrascu koje nam je dostavilo Ministarstvo te je takvo i 

dostavljeno Gradskom vijeću. U izvještaju su dani podaci isključivo vezano za gospodarenje 

otpadom.  Izvještaj o radu Čistoće Pag d.o.o. sa svim ostalim djelatnostima koje obavlja 

Čistoća Pag d.o.o. biti će dostavljeno naknadno tj.  do 20. svibnja kako je propisano 

odredbama Statuta Grada Paga. 

            Sanja Bukša Kustić-Radi se o izvještaju koje društvo mora podnijeti Ministarstvu 

isključivo  vezano za gospodarenje otpadom i takvo identično izvješće, bez mogućnosti 

izmjene, mora dostaviti i predstavničkom tijelu jedinice lokalne samouprave u čijem je 

vlasništvu to trgovačko društvo. 
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           Domagoj Vičević – ovo je dobro literalno djelo bez  ikakvih podataka, bez bilanca 

odnosno svih ostalih podataka koje nas  vijećnike zanimaju. 

            Željko Maržić – obzirom da ulazimo u predsezonu interesira me  izgradnja nove  hale 

za razvrstavanje otpada te odvoz i razvrstavanje  krupnog otpada odnosno problemi na koje 

nailazite. 

            Luka Meštrović- što se tiče opreme za prikupljanje krupnog otpada tu nemamo 

problema ali je problem  u količinama tog otpada odnosno njegovog zbrinjavanja. Mi takav 

otpad ne smijemo zbrinjavati na odlagalište već ga moramo dalje distribuirati. Nedavno smo 

uspjeli zbrinuti cca 60 tona tog otpada po cijeni od 180 Eura/t. Tu imamo problema jer malo 

tko želi zbrinuti takav otpad. Obzirom da  kreće sezona građevinskih  radova ta količina će se 

vrlo brzo  opet nadomjestiti. 

            Domagoj Vičević –  Da li Općina Povljana što deponira kod nas i koliko joj 

naplačujemo. 

            Luka Meštrović –  Cijena je 250 eura po toni. Radi se o tome da su kapaciteti 

deponiranja takvog otpada  limitirani i stoga smo išli sa dizanjem cijene. 

            Franči  Bukša – Što je sa deponijama šute i sličnog materijala. 

            Luka Meštrović-  Fond za zaštitu okoliša  povremeno financira  zbrinjavanje takvog 

otpada. Mi se javljamo na te natječaje ali uglavnom o tome brine jedinica lokalne 

samouprave. 

            Franči Bukša- Na cesti između  zgrade Solane i Gorice nalazi se divlji otpad takvog 

materijala. Tko je  zadužen za zbrinjavanje takvog otpada. 

            Luka Meštrović- To je u nadležnosti komunalnih redara odnosno jedinice kolane 

samouprave. 

 

             Obzirom da se  više nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća dala je predloženi akt 

na usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala sa su vijećnici sa 11 glasova „za“  i 1 

„suzdržanim“ glasom donijeli                

                                                        ZAKLJUČAK  

 

         Prihvaća se IZVJEŠĆE  o  radu davatelja javne usluge  ČISTOĆE PAG d.o.o.  

za izvještajnu 2023.godinu. 

 

 

 

 

 

AD – 2.  IZVJEŠĆE O KORIŠTENJU SREDSTAVA PRORAČUNSKE ZALIHE  

               PRORAČUNA GRADA PAGA ZA RAZDOBLJE LISTOPAD-PROSINAC  

               2023.GODINE 

 

              Diogen Šuljić  - Zakonom o proračunu utvrđena je obveza  dostavljanja  Izvješća o 

korištenju sredstava proračunske zalihe. Temeljem toga dostavlja se izvješće o  tim utrošenim 

sredstvima za razdoblje listopad-prosinac 2023. kako je navedeno u predloženom Izvješću.  

Sredstva su planirana u iznosu od 14.000,00 eura, od čega je utrošeno 12.661,69 za sanaciju 

ceste u naselju Proboj  koja je uništena uslijed velikog nevremena.  
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            Ana Kuković Borgelott – Kolika je kilometraža te ceste? 

            Diogen Šujić-  Nažalost taj podatak ne znam ovog trenutka. 

            Željko Maržić –  Ako se radi o cesti uz more treba utvrditi njen status tj. da li se radi o 

pomorskom dobru. 

            Domagoj Vičević – Vidim da tvrtka Pag II uredno ispostavlja račune a da se za mnoge 

radove uzimaju kooperanti obzirom da je u toj tvrtci ostalo zaposlen vrlo mali broj ljudi. 

Stoga su prisiljeni, radi obavljanja određenih radova, uzimati kooperante koji nas onda daleko 

više koštaju. Smatram da bi  trebalo osnažiti operativu u toj tvrtci. Pitanje je da li nam treba 

ovakva tvrtka ili je treba staviti u operativno stanje. 

         Franči Bukša-  Smatram da bi i o radu te tvrtke trebalo raspraviti na jednoj od sjednica 

Vijeća. 

 

             Obzirom da se  više nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća dala je predloženi akt 

na usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala sa su vijećnici sa 8 glasova „za“  i 4 

„suzdržana“ glasa donijeli                

                                                     ZAKLJUČAK  

 

           Prihvaća se  izvješće o korištenju sredstava proračunske   zalihe  proračuna 

Grada Paga za razdoblje listopad-prosinac  2023.godine 

 

 

 

 

AD – 3. ODLUKA O DAVANJU SUGLASNOSTI ZA FORMIRANJE GRAĐEVNE  

              ČESTICE (Z. MAJSTOROVIĆ) 

 

           Ana Šupraha – Zakonom o cestama propisano je da kada je trajno prestala potreba 

korištenja nerazvrstane ceste odnosno njezinog dijela, može se ukinuti status javnog dobra u 

općoj uporabi a nekretnina ostaje u vlasništvu jedinice lokalne samouprave. Odluku o 

ukidanju tog statusa donosi predstavničko tijelo jedinice lokalne samouprave (stavak 2.). 

Predmetna odluka dostavlja se Općinskom sudu radi provedbe brisanja statusa javnog dobra u 

općoj uporabi (stavak 3.).  

Da bi Grad Pag mogao raspolagati nekretninama uknjiženim kao javno dobro u općoj uporabi 

kao neotuđivo vlasništvo Grada Paga, potrebno je prethodno ukinuti to svojstvo u površini 

koja je predmet raspolaganja. U predmetnom slučaju predlaže se ukidanje tog svojstva na 

nekretnini oznake kat.čest. 11014 k.o. Pag , u površini od 125 m2, sukladno Situacijskom 

nacrtu koji je izrađen od strane tvrtke GEO-PRIZMA d.o.o. 24.10.2023. , kako bi se sa istim 

moglo raspolagati sukladno važećim propisima.  

Majstorović Zdenka obratila se Gradu Pagu sa zamolbom za izdavanje suglasnosti za otkup 

zemljišta u svrhu formiranja građevne čestice od kat.čest. 11019 k.o. Pag, površine 449 m2, u 

vlasništvu imenovanje i dijela kat.čest. 11014 k.o. Pag u vlasništvu Grada Paga.  

Zakonom o prostornom uređenju propisana je obveza prodaje zemljišta, sukladno kojoj su 

jedinice lokalne i područne (regionalne) samouprave dužne na zahtjev vlasnika zemljišta, 

odnosno građevine po tržišnoj cijeni prodati bez provedbe javnog natječaja. Slijedom 

navedenog predlaže se donošenje ove Odluke. 
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          Mirjana Tičić –  Ulica Miroslava Krleže odnosno cesta prolazi po privatnim parcelama. 

Zar ne bi bilo dobro da se sada razmisli o cjelokupnoj dionici te  ulice odnosno ceste kao i o 

njenoj širini jer je nemoguće da se njom mimoiđu dva vozila. Ukidamo status javnog dobra u 

jednom dijelu a cijela ulica je privatno vlasništvo. Zašto ne utvrdimo javno dobro za cijelu 

trasu i utvrdimo kolika nam treba širina a onda provedemo ukidanje statusa javnog dobra za 

ono što nam ne treba. 

        Ana Šupraha  - Ja nisam  predlagač niti osoba koja utvrđuje dinamiku utvrđivanja 

nerazvrstanih cesta te vam na to ne mogu odgovoriti 

       Mirjana Tičić – Istovremeno imamo nekoliko gradilišta u toj ulici i ne znam kako su oni 

dobili građevinsku dozvolu kad su njihove parcele priključene na privatne ceste a ne na javno 

dobro. 

        Ana Šupraha-  Temeljem Zakona o cestama iz 2011.godine stupanjem na snagu tog 

zakona sve  ceste koje su vidljive na orto foto snimkama Državne geodetske uprave postaju 

nerazvrstane ceste i propisan je način evidentiranja tih cesta. Nažalost vlasnici nekretnina 

nemaju pravo na naknadu. Prvu cestu smo evidentirali 2015.godine jer se čekalo mišljenje 

Ustavnog suda obzirom da se smatralo da se ne može nekom oduzeti imovina bez naknade no  

Zakon je  ostao na snazi. Realno ceste su vlasništvo jedinice lokalne samouprave. 

       Mirjana Tičić – Što je sa naknadom za korištenje dugi niz godina  te parcele. 

       Ana Špraha- Ići će se  otkup  po procjeni sudskog vještaka a za tu naknadu Grad bi morao 

ići u parnični postupak. 

       Željko Maržić – Cesta koja je proglašena javnim dobrom nalazi se iznad te parcele no 

predlažem da se najprije takve nerazvrstane  ceste proglase  javnim dobrom a onda ide u 

ovakve postupke. 

 

          Obzirom da se  više nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća dala je predloženi akt 

na usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala da su vijećnici sa 10 glasova „za“ i 2 

„suzdržana“ glasa donijeli  

                                                        ODLUKU 

    O DAVANJU SUGLASNOSTI ZA FORMIRANJE GRAĐEVNE  ČESTICE  

                                             (Z. MAJSTOROVIĆ) 

 

 

 

AD – 4. ODLUKA O DAVANJU SUGLASNOSTI ZA FORMIRANJE GRAĐEVNE  

             ČESTICE (K. ŠEF) 

 

              Ana Šupraha – Kristina Šef obratila se Gradu Pagu sa zamolbom za izdavanje 

suglasnosti za otkup zemljišta u svrhu formiranja građevne čestice od kat.čest. 8389/766 k.o. 

Pag, površine 446 m2, u vlasništvu imenovane i dijela kat.čest. 8389/763 k.o. Pag, površne 33 

m2 u vlasništvu Grada Paga. Na tom zemljištu je već izgrađena građevina  Zakonom o 

prostornom uređenju  propisana je obveza prodaje zemljišta, sukladno kojoj su jedinice 

lokalne i područne (regionalne) samouprave dužne na zahtjev vlasnika zemljišta, odnosno 

građevine po tržišnoj cijeni prodati bez provedbe javnog natječaja. Slijedom navedenog 

predlaže se donošenje ove Odluke. 
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           Željko Maržić – Da li vam je poznato da se ta građevina nalazi na  povijesnom 

lokalitetu – gradini Košljun. Stoga nisam za donošenje ove odluke. Znam da je bilo 

intervencija konzervatora. Kada se pogleda geo portal onda se to vidi. 

           Ana  Šupraha –  Iz zemljišnika se ništa takvo ne vidi. Grad može postupiti na način da 

ovo prihvati  ili  odbije pa traži rušenje postojećeg objekta i vraćanje u posjed tog dijela. 

 

         Zatražena je 5-minutna pauza koju je  predsjednica odobrila. 

 

          Nakon pauze obzirom da se  više nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća dala je 

predloženi akt na usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala da sa 11 glasova 

„protiv“ i 1 „suzdržanim“ glasom nije  donijeta predložena Odluka. 

 

 

 

AD- 5. ODLUKE O DODJELI JAVNIH PRIZNANJA GRADA PAGA 

              GODIŠNJE  NAGRADE GRADA PAGA 
             5.1.  TURISTIČKOJ ZAJEDNICI GRADA PAGA – u području turizma 

             5.2.  GĐI. MARIJANI PARO VIDOLIN – U PODRUČJU TURIZMA 

             5.3. GRADSKOJ GLAZBI PAG – u području glazbe 

             5.4. GĐI. KATICI MUSTAPIĆ – u području umjetnosti 

             5.5. GOSP.VALTERU MARIČEVIĆU – u području javnih i društvenih djelatnosti 

             5.6. GĐI. VESNI MILČIĆ, DR.MED. – u području zdravstva i socijalne skrbi 

 

 

            Vesna Fabijanić – predsjednica Komisije za priznanja– temeljem raspisanog natječaja 

dostavljeni su prijedlozi za dodjelu  nagrada Grada Paga. Iste je razmatrala  Komisija za 

priznanja Grada Paga čiji zapisnik imate u prilogu. Komisija je prihvatila predložene  

prijedloge za dodjelu nagrada Grada te predlaže donošenje  odluka o dodjeli nagrada Grada 

Paga čiji su prijedlozi dostavljeni u materijalima za ovu sjednicu Vijeća. 

        Domagoj Vičević – Nažalost ispada da smo se  gospođe Vesne Milčić sjetili tek sada 

kada je otišla u mirovinu. 

 

        Obzirom da se više nitko nije javio za riječ  predsjednica Vijeća dala je predložene akte 

na glasanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala da su vijećnici sa 8 glasova „za“ i  

4 „suzdržana“ glasa donijeli 

 

                                                        ODLUKU 

                       O DODJELI JAVNOG  PRIZNANJA GRADA PAGA 

             GODIŠNJE NAGRADE  – u području turizma 

                            TUZRISTIČKOJ ZAJEDNICI GRADA PAGA 

 

                                                        ODLUKU 

                       O DODJELI JAVNOG  PRIZNANJA GRADA PAGA 

             GODIŠNJE NAGRADE  – u području kulture 

                                   GRADSKOJ GLAZBI PAG 

 

                                                        ODLUKU 

                       O DODJELI JAVNOG  PRIZNANJA GRADA PAGA 

             GODIŠNJE NAGRADE  – u području turizma 

                                  gđi. MARIJANI PARO VIDOLIN 
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                                                        ODLUKU 

                       O DODJELI JAVNOG  PRIZNANJA GRADA PAGA 

             GODIŠNJE NAGRADE  –  u području umjetnosti 

                                       gđi. KATICI MUSTAPIĆ 

 

                                                        ODLUKU 

                       O DODJELI JAVNOG  PRIZNANJA GRADA PAGA 

             GODIŠNJE NAGRADE  – u području javnih i društvenih djelatnosti 

                                         gosp. VALTERU MARIČEVIĆU 

                                        

                                                          ODLUKU 

                         O DODJELI JAVNOG  PRIZNANJA GRADA PAGA 

      GODIŠNJE NAGRADE  – u području zdravstva i socijalne skrbi 

                                         Gđi. VESNI MILČIĆ dr. med. 
 

 

 

VIJEĆNIČKA PITANJA 

 

1. Franči Bukša -  Gospodin Ante Maržić iz Paga još 17.3. 2020.godine podnio je zahtjev 

Gradskom vijeću  vezano za  ozakonjenje zgrade  na kat. čestici 12369 Ii12 367 k.o. 

Pag ali to još do danas nije stavljeno na Dnevni red Gradskog vijeća.  

Sanja Bukša Kustić – ovo što mi je gospodin Franči Bukša poslao  na mobitel je 

zapravo odgovor Grada Županijskom uredu . Evo dati ću kolegici Ani Šupraha da vidi 

taj dopis koji ste poslali. 

Ana Šupraha – ovo što ste nam poslali je  odgovor Grada Paga Zadarskoj županiji -   

upravnom uredu, koji je uputio dopis Gradu, vezano za taj predmet na koji  se Grad 

očitovao . Nadalje je to predmet Županijskih ureda. 

Franči Bukša – Što je sa  našom ambulantom odnosno sa lječničkim   timom- Tim 2 

koji je ukinut. 

Jasna Magaš – Po   tom pitanju su izvršeni razgovori i očekuje se pozitivno rješenje. 

Franči Bukša – Nadalje čujem da se zgrada gdje je bilo mirovinsko i zdravstveno 

osiguranje,a   koja se nalazi tik uz Dom zdravlja,ide u  prodaju. 

Ana  Šupraha – Grad se vezano za otkup te zgrade obratio  nadležnom ministarstvu  

ali nam je  rečeno da će  prodaja te zgrade ići putem javnog natječaja. 

 

2. Mirjana Tičić -  Vezano za srednju školu. Stavljna je obavijst o početku izvođenja 

građevinskih radova no  do danas se ništa ne radi- Zanima me da li će i kada započeti 

ti radovi? 

Stipe Žunić – Što se tiče financijskih sredstava ona su osigurana preko ITP-a. Išlo se u 

promjenu projekta. Tamo bi trebao biti Centar za poduzetništvo koji će biti i jednim 

dijelom škola a drugim poduzetnički inkubator. Nije se moglo ići sa zahtjevom za 

povećanje škole obzirom da svake godine  imamo smanjenje broja učenika, a ne 

povećanje. Gradilište se otvorilo prije isteka građevinske dozvole kakao bi se sa istima 

moglo nastaviti. 
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3. Željko Maržić -  Vidim da se uređuje  južnini ulaz u grad gradnjom suhozida. Zanima 

me tko je izvođač,podizvođač i vrijeme radova. Obzirom da je to dio županijslke ceste 

a dijelom i  privatnih parcela da li imamo  potrebne dozvole za to. 

Ana Šupraha -  Obzirom da nema gradonačelnika dostaviti ćemo vam pismeni 

odgovor. 

 

4. Domagoj Vičević – predlažem da uvedemo aktualni sat  kako bismo mogli dobiti 

potrebne informacije od strane gradonačelnika koje bismo  mogli prenjeti građanima. 

 

5. Branimir Paro Vidolin – Svjedoci smo  velikog broja  ulaska te parkiranja  vozila u 

jezgru grada . Predlažem da se postavi nekoliko kamera kako bi se moglo pratiti 

takvo ponašanje te počinitelje  kazniti. 

 

6. Željko Maržić -  Vezano za prodaju zgrade na Prosici gdje je nekad bio HZZO 

odnosno Mirovinsko osiguranje predlažem da se predmetna zgrada kupi a u svrhu 

povećanja zgrade Doma zdravlja odnosno za njihove potrebe. 

 

 

Rad sjednice je završen  u  14.00 sati. 

 

KLASA: 026-02/21-01/11 

URBROJ: 2198/24-05/01-24-17 

Pag,  19. ožujka  2024.          

                            

                                          GRADSKO VIJEĆE GRADA PAGA 

 

Zapisničar                                           Pročelnica                                        Predsjednica 

Iris Omazić                                        Ureda Grada                                   Gradskog vijeća 

            Sanja Bukša Kustić                              Jasna Magaš 

 

 


